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    گزارش
هواداران استقلال 
عليه وزير ورزش 
پس از تس�اوي با پيکان در اعتراض به عملکرد 
ضعيف آبي ها در نقل و انتقالات، حکايت از تيره تر 
ش�دن روابط وزارت ورزش و هواداران استقلال 
دارد، در حالي که وزارت ورزشي ها اين هجمه ها 
را هدايت شده توسط برخي از مديران سابق اين 
تيم مي دانند که منافع شان به خطر افتاده است. 
اعتراض ها ادامه دارد، شروع ليگ و رفتن افتخاري هم 
گويا دردي را دوا نکرده تا همچنان هواداران استقلال، 
وزارت ورزش را به چش��م يک دشمن روبه رويشان 
ببينند و از هر فرصتي براي نش��ان دادن اعتراض 
خود استفاده کنند. آنها مي گويند وزارت تمام توان 
مالي و مديريتي اش را به پرسپوليس اختصاص داده 
و اس��تقلال را به حال خود رها کرده تا مانند امروز 
ستاره هاي آبي يکي پس از ديگري بروند و مديران 
تلاشي براي ماندنشان نکنند، به طوري که در شروع 
ليگ در ترکيب استقلال بايد با ذره بين به دنبال يک 

بازيکن اسم و رسم دار مي گشتيد. 
    وزير پرسپوليسي نمي خوايم، نمي خوايم!

البته مسعود سلطاني فر اولين وزيري نيست که متهم 
به پرسپوليسي بودن است. محمود گودرزي، وزير 
سابق ورزش نيز همين اتهام متوجه اش بود، هرچند 
که پس از رفتنش، حسن زماني عضو هئيت مديره 

استقلال عنوان کرده بود: »شايعه پرسپوليسي بودن 
او را تکذيب مي کنم و شهادت مي دهم که گودرزي به 
يک اندازه دلسوز هر دو باشگاه بود.« با اين حال انگار 
سلطاني فر هم همان مصائب گودرزي را در برخورد 
با هواداران استقلال و پرسپوليس دارد و استقلالي ها 
او را متهم به پرسپوليسي بودن مي کنند  و اواخر تير 
بود که هواداران آبي  پوش��ان عليه او مقابل وزارت 
ورزش تجمع کردند، تجمعي که در آن سلطاني فر را 
متهم کردند که در فصل نقل و انتقالات بيشتر هواي 
پرسپوليس را داشته و اس��تقلال به همين خاطر 
نتوانسته بودجه لازم را براي نگه داشتن ستاره هايش 
مانند اميد ابراهيمي، تيام، جباروف و ديگر بازيکنان 

فراهم کند. 
آنها مقابل مديرکل روابط عموم��ي وزارت ورزش 
که براي آرام کردن اوضاع به جمع تجمع کنندگان 
آمده بود هم اينطور موضع گرفتند: »ش��ما، وزير و 
پسرش رسماً پرسپوليسي هستيد. شما و پسر وزير 
در صفحات مجازي عليه استقلال حرف مي زنيد و 
کري خواني مي کنيد. چگونه انتظار داريد ما باور کنيم 

که وزارت دو تيم را به يک چشم مي بيند؟!«
هواداران استقلال به نامه نگاري وزير براي معافيت 
ملي پوشان حاضر در جام جهاني که نام مهدي ترابي 
بازيکن جديد پرسپوليس هم در آن ديده مي شود، 
در راستاي حل مشکل بازيکن جديد قرمزها که قرار 
است از نيم فصل به ترکيب تيم شان اضافه شود، اشاره 

کردند تا قرمز بودن وزير را ثابت کنند! 
اين در حالي بود که اواخ��ر خرداد ماه نيز گروهي از 
هواداران پرس��پوليس مقابل وزارت ورزش تجمع 
کرده بودند و با اعتراض به وزارت ورزش مدعي بودند 
که وزارت ورزشي ها قصد حمايت از پرسپوليس را 

ندارند و اين تيم را رها کرده اند. 
البته  وزارت ورزشي ها همواه تأکيد کرده اند که نگاه 
يکساني به استقلال و پرسپوليس دارند و محمدرضا 
داورزني، معاون ورزش قهرماني وزارت ورزش پس از 
اعتراض هواداران استقلال گفته بود: »به هيچ عنوان 
تبعيضي بين دو باشگاه در کار نيست و ما هر دو را 
به يک چشم نگاه مي کنيم. دغدغه هواداران براي 
حفظ تيم را خوب درک مي کنيم و هر دو باشگاه هم 
با مديريت منابع خود حتماً سعي در حفظ بازيکنان 
کليدي خود دارند. مجدداً تاکيد مي کنم، ما نقش 
حمايتي خود را يکسان براي هر دو خواهيم داشت، 

اما در تصميمات دخالتي نداريم.«
    خط مي گيرند و شعار مي دهند

با اين حال به نظر مي رسد پاس��خ وزارت ورزش 
براي برخ��ي ه��واداران اس��تقلال راضي کننده 
نبوده تا اعتراض ها به عملک��رد وزير به هفته اول 
ليگ هم کشيده ش��ود.   در جريان بازي استقلال 
و پيکان، ه��واداران آبي ها ک��ه از وضعيت نقل  و 
انتقالات تيم ش��ان ناراحت هس��تند، عليه وزير 
ورزش ش��عارهاي تندي س��ر بدهند و در ادامه 

سلطاني فر را پرسپوليسي خطاب کنند تا جايی که 
مسئولان سازمان ليگ به دنبال شعار هواداران عليه 
وزير ورزش مجبور به پخش موسيقي شدند. اين 
اعتراض ها تا پايان بازي هم ادامه داشت و با پرتاب 
چندين شئ به سمت سرپرست جديد استقلال و 

عضو هيئت مديره باشگاه به اوج رسيد. 
پ��س از اين اتفاقات، سرپرس��ت جديد باش��گاه 
اس��تقلال عنوان کرد افرادي که شعار مي دادند، 
تحريک ش��ده بودند: »آنها خط گرفته اند و اين 
موضوع را همکاران��م در وزارت ورزش و جوانان و 
باشگاه پيگيري خواهند کرد. اميدوارم هواداران 
فهيم اين افراد را از خود جدا کنند تا بتوانيم همه 

چيز را کنترل کنيم.« 
مازيار ناظمي، رئيس روابط عمومي و اطلاع رساني 
وزارت ورزش هم در پستي در صفحه شخصي اش 
در اينس��تاگرام تهديد کرد در ص��ورت ادامه اين 
هجمه ها، پشت پرده آن را افش��ا خواهد کرد: »... 
يک توصيه و تذکر به عزيزاني که توفيق خدمت به 
اين تيم بزرگ را الان به هر دليلي ديگر ندارند يا از 
دست داده اند، استقلال سرمايه ملي است و براي 
حفظ آن و رضايت هواداران با کسي تعارف نداريم، 

ولي فعلاً نصيحت مي کنيم تا بعد!« 
حالا بايد ديد رابطه هواداران اس��تقلال و وزارت 
ورزش همچنان تيره تر مي ماند يا با چند نتيجه 

خوب استقلال همه چيز فراموش مي شود. 

وعده ها نيازمند ضمانت اجرايي 
اين روزها ديد و بازديدهاي مسئولان از اردوهاي تمريني ورزشکاران 
زياد ش��ده اس��ت. البته اين را مي توان ب��ه پاي قاعده کل��ي آقاياني 
گذاشت که همواره در آستانه مس��ابقات سروکله شان پيدا مي شود. 
با وجود اين، اما نمي توان منکر تأثير حضور مس��ئولان در اردوهاي 
تمريني ورزش��کاران ش��د، رفت و آمدهاي��ي که مي توان��د انگيزه و 
روحيه ورزشکاران را براي کس��ب موفقيت در جاکارتا افزايش دهد. 
ورزش��کاراني که ماه ها و س��ال ها براي کس��ب مدال و عنوان تلاش 
کرده اند و اين روزها، همان زماني اس��ت که مي توانن��د از نزديک با 
مسئولان ورزش ديدار کنند و مسائل و مشکلات خود را با آنها در ميان 
بگذارند. مسائل و مشکلاتي که گاهي قول هايي براي حل و فصل آن 
هم داده مي شود، وعده هاي دلفريب و حرف هاي زيادي که بي شک اگر 
اجرايي شوند و در حد حرف باقي نمانند، مطمئناً تأثير زيادي در کسب 
موفقيت و ادامه دار بودن روند آن در ورزش خواهد داشت و انگيزه و 
روحيه ورزشکاراني را که تمام زندگي خود را پاي افتخارآفريني براي 

کشور گذاشته اند، افزايش خواهد داد. 
در تازه ترين صحبت هاي آقايان مسئولي که اين روزها در حال سرکشي 
به تمرينات تيم هايي هستند که قرار است به زودي راهي جاکارتا شوند، 
حرف هاي صالحي امي��ري، رئيس کميته ملي المپيک بس��يار جالب 
توجه اس��ت، وقتي مي گويد: »ورزش��کاران را صرفاً براي مدال آوري 
نمي خواهيم.« واقعيت امر نيز همين اس��ت و هيچ مقام و مس��ئولي 
نبايد ورزشکار را صرفاً به چشم يک مدال آور ببيند. واقعيت اين است 
که اين حرف هاي قابل تقدير، نبايد تنها يک شعار زيبا و فريبنده براي 
تحريک احساسات ورزشکاران در آستانه بازي هاي آسيايي باشد. اين 
بايد هدف آقايان باشد، هدفي که گام برداشتن در راستاي آن، نه فقط 
انگيزه و روحيه ورزش��کاران را بالا مي برد، بلکه رون��د موفقيت را هم 

تسريع مي کند. 
ورزش��کاراني که اين روزها در گرماگرم تمرينات آماده س��ازي براي 
رقابت هاي آسيايي ميزبان مس��ئولان بلندپايه ورزشي هستند، تمام 
زندگي خود را براي کسب موفقيت، آن هم براي پرچم ايران گذاشته اند 
و نيازمند توجه خاص آنهايي هستند که اين روزها سرشان به گرفتن 
عکس ه��اي يادگاري گرم اس��ت، توجهي ک��ه در دي��د و بازديدهاي 
مقطعي در آستانه بازي هاي مهم خلاصه نشود و بايد اساسي تر از اين 
سرکشي هاي کوتاه و گذري باشد. ورزش��کاراني که همه زندگي خود 
را پاي افتخارآفريني براي ايران گذاش��ته اند بايد خيالشان بابت امرار 
معاش و گذران زندگي راحت باش��د تا بدون هي��چ دغدغه اي، تمرکز 
خود را روي تمرينات بگذارند و براي کس��ب موفقي��ت مبارزه کنند. 
اين توجه، مي توان��د معناي واقعي صحبت هاي صالحي اميري باش��د 
که مدعي است ورزشکاران را صرفاً به چش��م يک مدال آور نمي بيند. 
حرف معناداري که بايد عملي ش��ود و در حد يک شعار زيبا در آستانه 
رقابت هاي مهم آس��يايي باقي نماند. اين همان خواس��ته اي است که 
ورزشکاران سال هاست که از مسئولان دارند. حالا بايد ديد، شنيدن آن 
از زبان رئيس کميته ملي المپيک مي تواند به معناي عملي کردن آن 

از سوي آقايان باشد يا نه! 
سال هاس��ت که ورزش��کاران و مدال آوران بعد از کسب موفقيت هاي 
در خور توجه تا رقابت ها و تورنمنت هاي بعدي به دس��ت فراموش��ي 
سپرده مي شوند. نگاهي که طي اين سال ها بسياري از آنان را از ادامه 
راه دلسرد کرده، اما حالا حرف هاي صالحي اميري مي تواند نويد نگاهي 
تازه باشد، نگاهي که بايد ديد باز هم در حد حرف باقي خواهد ماند يا 
اين بار ضمانت اجرايي خواهد داشت، وقتي رئيس کميته ملي المپيک 

با صراحت به آن اشاره مي کند.
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دنيا حيدري

خودجوش، شايد هم   تحريک شده!
حاشيه اي بر اعتراض دوباره هواداران استقلال به وزير ورزش پس از تساوي با پيکان

  تقدير از سهراب مرادي
 اگرچ��ه موفقيت هايش در عرصه هاي بين المللي بي پ��اداش ماند، اما 
رکوردشکني هاي غيررسمي که در رقابت هاي ليگ و رکوردگيري تيم 
ملي داشت، بي جواب نماند. اين ش��ايد قابل تقدير ترين کاري بود که 
کميته ملي المپيک مي توانست در آستانه مسابقات جاکارتا انجام دهد. 
نشستي در راستاي حمايت از ورزشکاران و اردونشيناني که شبانه روز 
براي حضور  موفق در بازي هاي آسيايي تلاش مي کنند. مهم تر از آن، 
اما تقدير از مرد طلايي وزنه برداري اي��ران در المپيک ريو بود. تقدير 
از س��هراب مرادي که طي هفته هاي اخير در جريان رقابت هاي ليگ 
برتر و همچنين رکورد گيري تيم ملي در دسته ۹۴ کيلوگرم به صورت 
غيررس��مي چندين بار رکورد جهان را جابه جا کرد تا نش��ان دهد با 
وجود همه بي مهري ها همچن��ان با تمام وجود ب��راي موفقيت ايران 

تلاش مي کند.

چشم انتظار تأييد قانون ممنوعيت
 به کارگيري بازنشسته ها 

خداحافظي با 30 مدير ارشد وزير 
قانون منع حضور بازنشسته ها در سمت هاي اجرايي در صورت تأييد از سوي 
شوراي نگهبان دامن مديران ورزشي را هم مي گيرد. اين قانون هفته گذشته 
با اکثريت آرا به تصويب رسيد و حالا همه منتظر تأييد نهايي آن هستند تا 
ورزش ايران براي هميشه از دست مديران بازنشسته خلاص شود. در صورت 
تأييد نهايي 30 مدير ارشد ورزش کشور از جمله معاونان وزير بايد با صندلي 

رياست خود خداحافظي کنند. 
    راه فراري نيست

سال هاست که ورزش ايران در قرق مديران دوشغله و بازنشسته است و هيچ 
اهرم قانوني تاکنون نتوانسته آنها را از مسئوليت هايشان جدا کند. در حالي که 
تا پيش از اين صدور برخي مجوزها حضور بازنشسته ها در پست هاي مختلف 
دولتي را توجيه مي کرد، اما در قانون جديد تنها جانبازان بالاي ۵0 درصد، 
آزادگان بالاي سه سال اسارت و فرزندان شهدا مي توانند به رغم بازنشستگي 
در سمت هايشان باقي بمانند. در ليست 30 نفره وزارت ورزش و جوانان نفراتي 
چون محمدرضا داورزني معاون قهرماني وزير، فريبا محمديان معاون توسعه 
ورزش بانوان، علي رغبتي مديرکل دفتر برنامه ريزي، محمدشروين اسبقيان 
مديرکل دفتر امور مشترک فدراسيون ها و برانوش نيک بين مديرکل حوزه 
وزارتي وزارت ورزش از شناخته شده ترين نفرات حاضر در اين ليست هستند. 
با توجه به شرايط کنوني همه  از جمله مديران بازنشسته ورزشي منتظر تأييد 
اين قانون از سوي شوراي نگهبان و ابلاغ مصوبه مجلس هستند. بايد ديد در 
صورت نهايي شدن قانون جديد، بازنشسته هاي ساختمان سئول چه زماني 

صندلي رياست خود را ترک مي کنند. 
    از داورزني تا گرشاسبي

معاون قهرماني وزير ورزش اين روزها سرش حسابي شلوغ است و به امورات 
ورزش رسيدگي مي کند، اما داورزني که تاکنون با مجوز ايثارگري اين پست 
مهم و حساس را برعهده داشته يکي از بازنشسته هايي است که قانون جديد 
شامل حالش مي ش��ود. به نظر مي رس��د آقاي وزير بايد از هم اکنون گزينه 
جايگزين او را انتخاب کند و اميدواريم که در اين مسير به مديران نسل جديد 
هم فرصتي داده شود. از سوي ديگر محمديان به عنوان معاون بانوان وزارتخانه 
هم به دليل بازنشستگي بايد به فکر اسباب کشي باشد و يک مدير ورزشي 
بانوان نيز براي تکيه زدن بر سمت او انتخاب ش��ود. علاوه بر اين، دو باشگاه 
پرطرفدار فوتبال ايران ک��ه زير نظر وزارت ورزش اداره مي ش��وند هم ديگر 
نمي توانند از مديران بازنشسته خود استفاده کنند. ادامه حضور حميدرضا 
گرشاسبي، مديرعامل پرسپوليس به علت بازنشستگي طبق قانون جديد 
مجلس شوراي اسلامي در اين باشگاه امکانپذير نيست. اين در حالي است که 
مديريت گرشاسبي به نسبت بهتر از مديران قبلي بوده و بدون شک هواداران 

از حالا نگران جانشين او خواهند بود. 
    استثنا نداريم

نعمتي با تأکيد بر اينکه در اجراي قانون همه يکسان هستند، عنوان کرد: »غير 
از مجموعه وزرا، مابقي دوستان در ارگان هاي مختلف دولتي اگر شامل اين 
قانون  شوند بايد جاي خود را به جوان ترها بدهند. نه تنها باشگاه هاي پرطرفدار، 
بلکه همه فدراسيون ها، افراد شاغل در وزارت ورزش و جوانان و تمام افرادي 
که در ارگان هاي دولتي فعاليت مي کنند مشمول اين قانون مي شوند. اگرچه 
برخي از افراد مقاومت هايي کرده اند، اما بايد بدانند که بعد از اجراي اين قانون 
اگر مدير بازنشسته اي بخواهد بدون توجه به قانون جديد به کارش ادامه دهد، 
آن وقت به دادگاه معرفي خواهد شد. مجلس هفته گذشته قانون مصوب شده را 
به شوراي نگهبان فرستاد. شوراي محترم نگهبان طي 10 روز به ما اعلام خواهد 

کرد که قانون ايراد دارد يا نه و نتيجه نهايي را به مجلس اعلام مي کند.«
    کمبود تجربه نداريم

سخنگوي هيئت رئيسه مجلس شوراي اسلامي به پشت خط ماندن نيروهاي 
جوان نيز اشاره کرد: »جاي اميدواري است که اين قانون اجرا شود و جوانان 
بتوانند در بخش مديريتي فعاليت کنند. افراد زيادي به ما مراجعه مي کنند و 
مي گويند ما در سن ۴0 سالگي وقتي مي خواستيم مسئوليت بگيريم، گفتند 
شما جوان هستيد و بعد از اينکه چند سال پشت خط مانديم هم گفتند براي 
مديريت کردن ديگر پير شده ايد! فضايي در کش��ور وجود دارد که خيلي از 
معاونان زير نظر مديران باتجربه خود تجارب زيادي کسب کرده اند. مطمئن 

باشيد با تصويب اين قانون شاهد رشد و توسعه در کشور خواهيم بود.«

شيوا نوروزي

نداشتن کرسي بين المللي
 به ضرر کشتي ايران است

   نداشتن کرسي در هيئت رئيسه اتحاديه 

رحيم علي آبادي

کارشناس کشتي

 
جهاني کش��تي به جايگاه اي��ران لطمه 
مي زند. استعفاي رس��ول خادم از هيئت 
رئيسه اتحاديه جهاني کشتي خبر خوبي 
نبود. حضور خادم در يکسال و نيم گذشته 
در سيس��تم اجراي��ي و سياس��تگذاري 
اتحاديه جهاني براي ايران منشأ خير بود، 
چراکه در بسياري از موضوعات او از حق 
کش��تي ايران دف��اع کرد. دلي��ل اصلي 
استعفاي خادم اين بود که با توجه به مس��ائل به وجود آمده در مورد 
حضور نيافتن کشتي گيران کشورمان مقابل نمايندگان رژيم اشغالگر 
قدس و بليتي که او براي عدم تعليق کشتي ايران و محروميت عليرضا 
کريمي در اين رابطه خرج کرد، ديگر نمي توانس��ت از اين پس از حق 
کشتي ايران دفاع کند و در اصطلاح به يک سرباز بدون سلاح در کارزار 
جهاني بدل شده بود. متأسفانه نماينده ايران در انتخابات هيئت رئيسه 
اتحاديه جهاني ناکام بود. از دس��ت رفتن توازن قوا در اتحاديه جهاني 
کشتي به ضرر ايران که زير سايه تحريم و حضور نيافتن کشتي گيران 
ما برابر حريفان صهيونيس��ت به وجود آمد، باعث شد کشورهاي عضو 
اتحاديه علاقه اي به رأي دادن به نماينده معرفي شده از سوي ايران براي 
عضويت در هيئت رئيسه اتحاديه جهاني نداشته باشند. نبود يک ايراني 
در هيئت رئيس��ه اتحاديه جهاني، جايگاه کش��تي ايران در مناسبات 
جهاني را تنزل مي دهد و قطعاً بر مبارزات کشتي گيران کشورمان در 
رقابت هاي پيش رو تأثير مي گذارد. بدون شک به زودي تأثير عدم حضور 
يک نماينده در اتحاديه جهاني را خواهيم ديد. اين مسئله براي کشتي 
ايران تبعات زيادي به همراه دارد. طبيعتاً نداش��تن کرسي در هيئت 
رئيسه اتحاديه جهاني به طور نامحسوس بر روند مسابقات کشتي گيران 
ما تأثيرگذار خواهد بود، چراکه تيم هاي ملي کشتي کشورمان پايگاه 
مهمي را براي دفاع از حقانيت خود در اتحاديه جهاني از دست داده اند. 
از سوي ديگر اين موضوع از چشم ساير رقباي ديرينه ما مخفي نخواهد 
ماند و خطر ناداوري در رقابت هاي پيش رو از جمله بازي هاي آسيايي 

جاکارتا ملي پوشان ما را تهديد خواهد کرد. 

 همدلي عامل موفقيت بود
پس گرفتن عنوان قهرماني جهان از بوسني کار آساني نبود، اما داوود 
عليپوريان کاپيتان تيم ملي واليبال نشس��ته ايران اصلي ترين عامل 
قهرماني در مسابقات جهان را همدلي ملي پوشان مي داند: »در دو، سه 
سال اخير شرايط بسيار خوبي پيدا کرديم و حاصل آن نيز قهرماني در 
پارالمپيک 2016 و همه تورنمنت هاي پس از آن است. 201۴ و 2012 
به دليل بالا بودن ميانگين س��ني تيم قهرمان نشديم، اما تغيير نسل 
بموقع و ترميم گام به گام باعث شد تا به تيمي بي رقيب تبديل شويم 
و اين را در ليگ جهاني و پس از آن در جهاني هلند ثابت کرديم. من با 
سه نسل مختلف در تيم ملي بودم، اما يکدلي و دوستي در اين تيم مثال 
زدني است، حتي با آنهايي که روي نيمکت هستند. همين همدلي بود 

که ما را به موفقيت رساند.«

هدايت از راه دور مربي صربستاني 
هجدهمين دوره بازي هاي آس��يايي به طور رس��مي از 2۷ مرداد در 
جاکارتا آغاز مي شود، اما هنوز وضعيت برخي رشته هاي ورزشي چون 
تيراندازي که قرار است در اين رقابت ها حضور داشته باشد جاي نگراني 
و انتق��اد دارد. تيراندازي ايران قرار اس��ت با 1۹ ورزش��کار در تفنگ، 
تپانچه و اهداف پروازي در اين بازي ها حضور داشته باشد، اما در آستانه 
بازي هاي آسيايي لغو اردوي ملي پوشان در هانوفر و همچنين سفرهاي 
گاه و بي گاه گوران ماکس��يموويچ و کنترل از راه دور مربي صربستاني 
دغدغه ها و انتقادهاي زيادي را به دنبال داشته است. عدم حضور اين 
مربي در کنار ملي پوش��ان ش��ايد از نظر مالي به نفع فدراسيون باشد، 
اما بي شک به ضرر ملي پوش��ان آن هم در آس��تانه بازي هاي آسيايي 

خواهد بود.

ولخرجي بارسا براي برزيلي ها
درست است که ستاره بي چون و چراي بارسلونا، ليونل 

 فريدون حسن 
       چهره 

مس��ي آرژانتيني اس��ت و نمي توان آبي  اناري هاي 
کالاتان را بدون مسي تصور کرد، اما حدود سه دهه 
قبل سران بارسا علاقه زياد خود به جذب بازيکنان برزيلي را با آوردن روماريو نشان 
دادند.  تقريباً از سال 1۹۹3 به اين طرف در هيچ دوره اي بارسا خالي از بازيکن بزرگ و 

نامدار برزيلي نبوده است. رونالدو، ريوالدو، رونالدينيو و 
نيمار هر کدام به دنبال هم و حتي برخي به صورت 
همزمان در ترکيب بارسا حضور داشتند و جالب تر 
اينکه سران اين باش��گاه به راحتي براي حضور 
ستارگان برزيلي سر کيسه را شکل مي کردند. 
البته با جدايي دني آلوز و نيمار تصور مي شد دوران 

برزيلي ها در بارسا به پايان رسيده است، اما جذب 
جالب توجه مالکوم بازيکني که به شدت از 

سوي باشگاه رم مورد توجه بود و حتي 
حضورش در جمع پايتخت نشينان 
ايتاليا حتمي به نظر مي رسيد، بار 
ديگ��ر از علاقه بي ح��د و حصر 
بارس��ايي ها به بازيکنان برزيلي 
حکايت دارد. حض��ور مالکوم را 
بايد مکمل حض��ور بازيکناني 

چون کوتينيو و آرتور قلمداد کرد 
تا مثلث برزيلي هاي بارسا ناقص 

نشود، مثلثي که تشکيل آن براي 
بارسا 1۹2 ميليون يورو آب خورده است. 

هزينه اي که آبي اناري ها ثابت کرده اند تاکنون 
آن را با دل و جان پرداخته اند، حتي اگر نفر اول 

بارسا يک آرژانتيني باشد.

رئال در به در به دنبال جانشين رونالدو
رئال مادريد روزهاي         فوتبال اروپا
و  حس�اس  
سرنوشت س�ازي را تجرب�ه مي کن�د. جدايي 
کريس�تيانو رونالدو ضربه س�نگيني بر پيکر 
قهرمان اروپا وارد کرده و سران باشگاه سخت در 
تلاشند تا هر طور ش�ده جاي خالي فوق ستاره 
س�ابق خود را پر کنند، اما براي رسيدن به اين 
خواس�ت با مش�کلات زيادي روبه رو هس�تند.

اين روزها نام هاي زيادي براي جانش��يني رونالدو مطرح 
مي ش��ود، اصلي ترين آنها هم ادن هازارد، س��تاره بلژيکي 
چلسي اس��ت که لندني ها براي از دس��ت ندادنش سنگ 
بزرگي به مبل��غ 200 ميليون پوند مقاب��ل خريدارانش 
به ويژه رئال مادريد انداخته ان��د. رئالي ها اگر حاضر به 

پرداخت اي��ن مبلغ براي هازارد ش��وند، رکورد جابه جايي 
بازيکن که قبلًا مربوط به انتقال نيمار به پاري سن ژرمن به 
مبلغ 1۹8 ميليون پوند بود، شکسته مي  شود. البته رئالي ها 
ستارگان ديگري را هم مدنظر دارند. آنها اين روزها سخت 
به دنبال جذب کاواني مهاجم اروگوئه اي پاري س��ن ژرمن 
و حتي هري کين انگليس��ي آقاي گل جام جهاني 2018 
روسيه هس��تند، بازيکني که در نظرس��نجي ها بيشترين 
رأي هواداران رئال را به خود اختصاص داده و با 26 درصد 
بالاتر از کاواني و اي��کاردي قرار گرفته اس��ت. با اين حال 
به نظر مي رس��د هم کاواني و هم هري کين با وجود تمام 
خلاقيت ها و توانمندي هايي که دارند کار سختي براي پر 
کردن جالي خالي فوق س��تاره اي چون کريستيانو رونالدو 

خواهند داشت .

در حالي ک�ه انتقال 

حامد قهرمانی
    لژيونرها

عليرضا جهانبخش 
به برايتون انگلستان 
هنوز در صدر خبرهاي نقل و انتقالات لژيونرهاي 
فوتبال کشورمان قرار دارد، از چهار لژيونر ديگر 
ني�ز خبره�اي ت�ازه اي ش�نيده مي ش�ود.

کريم انصاريفرد، زننده گل تس��اوي ايران مقابل 
پرتغال با بشيکتاش ترکيه توافق کرده و به زودي 
از يونان راهي ترکيه مي شود. شنيده ها حاکي از آن 
است که قرارداد اين بازيکن با بشيکتاش در مراحل 

پاياني است و حضور او در ليگ ترکيه را بايد حتمي 
دانست. پورعلي گنجي ديگر ملي پوشان ايران که 
به شدت مورد توجه ترابوزان اسپورت ترکيه قرار 
داشت، حالا به برايتون انگلس��تان نزديک شده 

و هيچ بعيد نيس��ت که همبازي جهانبخش در 
ليگ برتر جزيره شود. در خصوص پورعلي گنجي 
شنيده مي شود که ظاهراً تيم ترکيه اي از خريد 
او منصرف شده اس��ت. سامان قدوس نيز سخت 

مورد توجه باير لورکوزن آلمان قرار گرفته است. 
اين بازيکن که در ليگ سوئد توپ مي زند، پيش 
از اين از بوردوي فرانس��ه هم پيشنهاد داشت و 
حتي خبرهايي مبني بر حضور او در سوانس��ي 
و ليگ جزيره نيز ش��نيده مي شد. با توجه به اين 
پيش��نهادها بايد منتظر ماند و دي��د لژيونر تازه 
فوتبال ايران سرانجام به کدام باشگاه نقل مکان 
مي کند. در اين بين اما اوضاع رامين رضاييان با 
بقيه فرق دارد. او از اوس��تنده بلژيک جدا شده و 
به دنبال تيم جديد مي گردد، اما مسئله اينجاست 
که تاکنون هيچ پيشنهاد جديدي نداشته و بعيد 
نيست که يک فصل بدون تيم را در پيش داشته 
باشد، چراکه به طور حتم قصد بازگشت به ايران را 
ندارد و اين هنر مدير برنامه او و البته دلالان است 

که برايش يک تيم خوب پيدا کنند.

ترکيه و انگلستان 
مقصد لژيونرهای ايران

ن 
يزا

|   م
ان  

اني
ايم

اد 
سج


